

**ICIA NEWSLETTER****农阿华州华人农业促进会新闻简报**

NOVEMBER 30, 2010

INSIDE THIS ISSUE:**本期内容****WORDS FROM PRESIDENT 1**

主席致词

BOARD AND EC 1

董事会和执委

EXCHANGE 2

交流访问

ACTIVITIES 3

会员活动

STRUCTURE 4

机构介绍

WHAT'S NEXT 4

活动预报

WORDS FROM PRESIDENT

Dear members and friends,

Welcome to read the first issue of the ICIA newsletter. I am happy to report that new ICIA Board and Executive Council for 2010-2011 were formed. The fifteen board directors are from companies and educational institutions in Iowa. To meet the increasing needs in the future, the ICIA executive committee formed four teams to take charge of different aspects of ICIA key activities.

The new ICIA Board and Executive Council will focus on: 1) Broaden connections with Chinese research and education institutions and companies; 2) Foster the scientific and technological exchange between the US and China; 3) Enhance the formal and informal relationships with local businesses and enrich the welfare of our community. To facilitate the communication with ICIA members, sponsors, and partners and friends, we will publish ICIA newsletter in a regular base. I hope you enjoy reading the newsletter and will become more active members in the future.

Zhanshan Dong

主席致词

尊敬的各位会员和朋友们:

经过大家几个星期的努力, 第一期 ICIA 新闻简报与大家见面了。我很高兴告诉大家新一届 ICIA 董事会和执行委员会正式成立了。十五名董事分布于衣阿华州的农业公司和大学。随着 ICIA 的发展壮大, 成立了四个专门委员会, 分工负责 ICIA 的日常运作。

本年度我们主要致力于: 1) 拓宽与中国的科研院所和公司的联系; 2) 促进美国和中国的农业科技交流; 3) 强化与本地的商业组织的互惠关系, 从而提升华人社区的生活质量并回馈社会。为了密切与会员、赞助单位、合作伙伴和各界朋友的联系, 我们决定定期发行新闻简报。希望你喜欢本期新闻简报, 更加积极地参与 ICIA 的各项活动。

董占山

HIGHLIGHTS 焦点

- **ICIA new board and organization structure**

ICIA 新一届董事会及执行委员会

- **ICIA members met LPHT CEO**

ICIA 与隆平高科总裁座谈

- **ICIA hosted Consulates**

ICIA 接待科技组领事

- **Mid-autumn festival celebration**

庆祝中秋佳节

- **Science and Outreach Committee**

科技与对外联络委员会

BOARD AND EXECUTIVE COUNCIL FOR 2010-11**2010-11年度董事会和执行委员会****Board of Director 董事会**

Dong, Zhanshan 董占山 (President 主席), Ren, Min 任民 (Vice President 副主席), Wang, Bing-bing 王冰冰 (Secretary 秘书长), Qi, Julie 岂秀丽 (Treasurer 财务主管), Guo, Ling 郭玲, Li, Zenglu 李增禄, Liu, Donglong 刘东龙, Shi, Ainong 施爱农, Wang, Tong 王彤, Wei, Jun 魏军, Xia, Fangfang 夏芳芳, Zhang, Jian 张健, Zhao, Zuo-yu 赵佐宇, Zhen, Shifu 甄士富, Zou, Jijun 邹继军

Executive Council 执行委员会

Science and Outreach Committee 科学和对外联络委员会 – Liu, Donglong 刘东龙 (Leader, Co-Chair), Wang, Tong 王彤 (Leader, Co-Chair), Zhao, Joe 赵建周 (Leader), Zhang, Jian 张健 (Leader), Zou, Jijun 邹继军, Wang, Bing-bing 王冰冰, Wu, Jingrui 武景瑞, Zhen, Shifu 甄士富, Xu, Deping 徐德平, Ren, Min 任民, Dong, Zhanshan 董占山

Event and Activity Committee 活动组织委员会 – Ren, Min 任民 (Leader, Chair), Guo, Ling 郭玲 (Leader), Qi, Julie 岂秀丽 (Leader), Wang, Jing 王菁, Yang, Ming 杨明, Dong, Hua 董华, Hu, Xu 胡旭, Ji, Xin 季欣, Xu, Ruiji 徐瑞姬, Liu, Donglong 刘东龙, Guo, Hena 郭和娜, Hu, Wang-nan 胡望南, Liang, Ben 梁炜斌, Wang, Hui 王辉, Han, Jiayin 韩佳音, Wang, Bing-bing 王冰冰, Dong, Zhanshan 董占山, Zhen, Shifu 甄士富

Community Enhancement Committee 社区联络委员会 – Xia, Fangfang 夏芳芳 (Leader, Co-Chair), Zhu, Lin 朱琳 (Leader, Co-Chair), Li, Zenglu 李增禄 (Leader), Jin, Jian 金剑, Wang, Bing-bing 王冰冰, Shi, Ainong 施爱农, Ren, Min 任民

Web-based Communication Committee 网络通讯委员会 – Liang, Ben 梁炜斌 (Leader, Chair), Zhang, Jian 张健 (Leader), Chen, Duhong 陈都洪, Chen, Guanghong 陈广宏, Wang, Bing-bing 王冰冰, Dong, Zhanshan 董占山

ICIA MEMBERS MET LPHT CEO - DAVID LIU

Invited by ICIA Board, Mr. David Liu, CEO of Longping High-Tech Agriculture Co. LTD, met with ICIA Board, EC and interested members on Oct 14, 2010. David and ICIA members had thorough discussion and agreement on topics including agricultural development in China and US, perspectives of application of biotechnology, and enhancing communication between LPHT and ICIA.

**ICIA 与隆平高科总裁刘石座谈**

应ICIA董事会邀请，袁隆平农业高科技股份有限公司总裁刘石先生于2010年10月14日与 ICIA董事会、执委会及部分成员进行了友好座谈。宾主双方就中美农业发展策略、生物技术应用前景、以及加强隆平高科和 ICIA 的交流合作等方面进行了深入交换了意见，并取得了广泛共识。

ICIA HOSTED SCIENCE COUNSELORS FROM CHICAGO

Counselor Jianye Cao and Consul Xuqin Li from General Consulate of China in Chicago visited Missouri and Iowa on November 2-4, 2010. ICIA arranged a tour for them to visit Iowa State University, Pioneer Hi-Bred International and Monsanto. They also met with professors and scholars affiliated with ICIA. Counselor Cao appreciated the arrangement and agreed to build a regular communication channel with ICIA.

**ICIA接待芝加哥科技组参赞**

中华人民共和国驻芝加哥领事馆科技组曹建业参赞和李旭勤领事于2010年11月2日-4日访问了密苏里州和衣阿华州。我会组织安排了曹参赞和李领事参观衣阿华州立大学、先锋种子公司和孟山都公司，并和部分教授学者进行了座谈。曹参赞对我会的安排表示感谢，并愿意和我会建立定期联系渠道。

ICIA FACILATED DANDONG DELEGATION'S VISIT

A Chinese delegation of ten scientists from Dandong Academy of Agriculture Sciences (DAAS), led by the President Xiqiang Jing, visited Iowa State University and Pioneer on Oct 21, 2010. ICIA facilitated their visit and briefly exchanged ideas with the delegation. Mr. Jing warmly invited ICIA members to visit DAAS.



DAAS focused on corn breeding
丹东农业科学院以玉米的育种为
科研重点

ICIA协助丹东代表团访问

丹东农业科学院代表团一行10人由院长景希强先生带队于2010年10月21日对衣阿华州立大学和先锋公司进行了友好访问。我会协助安排代表团对衣阿华州的访问，并和代表团进行了简短的交流。景院长盛情邀请我会访问丹东农科院。

MID – AUTUMN FESTIVAL CELEBRATION

中秋之夜



ICIA held the traditional mid-autumn festival celebration party on September 18, 2010. More than 100 members and their family attended the event. Tons of homemade delicious food cooked by our members were shared for dinner. After dinner, a half hour program was hosted by Guo Ling and Jin Jian. The best dish award was presented to Li Mei. Guo Hena and Dong Hua organized DVD movie and games session for kids. Several entertainment activities, such as Karaoke, card playing and sports, were enjoyed.

九月十八日晚，ICIA的100余会员和家庭成员团聚在一起，共享大家亲手制作的美食佳肴，品尝中秋月饼。大家一起欣赏了由郭玲和金剑为大家准备的精彩节目并将最佳美食奖授予李玫。郭和娜和董华为孩子们准备了DVD电影和游戏等。最后，大家参加了多种娱乐活动，如唱卡拉OK、扑克牌大赛和投篮体育活动等。



ANNUAL MEMBER MEETING AND PICNIC

全体会员大会及野炊

ICIA held all member meeting and picnic at Cottonwood Recreation area on August 9, 2010. There were more than 80 members and their family attended the event. Dean Ostrich, ICIA advisor and former President of Pioneer Hi-Bred Int'l, attended the event. During the event, new ICIA Board was elected and formed and Ren Min was elected as new ICIA President-elect. Zhao Zuo-yu on behalf of ICIA Board presented plaques to retired ICIA President, Deng Lang, and retired board members, Xu Deping, Zhang Xiuqing, Zhang Lingyu, Han Shufeng, and Fei Shui-zhang to honor their unselfish contribution to ICIA success in the last several years.



八月九号下午，ICIA在Cottonwood Recreation公园举办了会员大会和野炊。八十多名会员和家庭成员参加了活动。ICIA顾问和前先锋总裁Dean Ostrich到会祝贺。在会上选举产生了新一届董事会，任民当选新任副主席。赵佐宇代表ICIA董事会向卸任ICIA主席邓朗和卸任董事徐德平、张秀清、张凌宇、韩树峰和费水章颁发了纪念奖牌，以表彰他们在过去的几年里为ICIA的无私奉献。

MEMBER ACITIVITIES

会员动态

ICIA held a farewell party for Zhang Shirong, former research scientist in Pioneer, at Panda Buffet on Oct 20. About 30 members attended the event. Xu Deping prepared a folder of fascinating moments to present to Shirong for memory.

Four ICIA members volunteered in 2010 World Food Prize event in October. They are Wang Hui, Xia Fangfang, Gao Huirong, and Yu Yanhui.

十月20号中午，ICIA在Panda Buffet为前先锋科学家张士荣女士举办了一个欢送会。有三十多名会员参加了欢送会。徐德平赠给张士荣一个记录了很多历史镜头的相册。

十月中旬四名ICIA会员加入了2010世界粮食奖活动的自愿者行列：王辉、夏芳芳、郜惠荣和余艳辉。

SCIENCE AND OUTREACH COMMITTEE

科技和对外联络委员会

Goals

Facilitate public awareness of modern agricultural science and technologies, coordinate all activities related to ICIA outreach, and promote ICIA through scientific activities among agricultural professionals between the USA and China

Planned Activities

- Organize a modern agricultural technology symposium around 2011 Farm Progress Show
- Organize science and technology forums
- Publish review information and opinions on interesting agricultural issues and new trends through ICIA website
- Establish regular connections and exchange channels with key agricultural institutions in China



目标

主要负责提高公众对现代农业科学知识的认知水平，协调ICIA的对外联络，利用ICIA来促进美国和中国的农业科技和专业人员之间的学术交流。

年度活动计划

- 结合2011年美国农场进展展览年会，组织一次学术交流活动
- 组织科学技术论坛
- 通过ICIA网站，提供有关热点农业问题和新趋势的观点和评论
- 与中国的主要农业单位建立合作交流的正式联系

WHAT'S COMING

活动预告

January 29, 2011

ICIA and ICLS will co-host Chinese Spring Festival Celebration Party at Johnston Horizon Elementary School. Program and other details are coming soon.

2011年1月29日

我会与爱华中国语言学校将在Johnston市的Horizon小学联合举办兔年春节晚会，节目等具体内容将另行通知。

JANUARY 2011

SU	M	TU	W	TH	FR	SA
						1
2	3	4	5	6	7	8
9	10	11	12	13	14	15
16	17	18	19	20	21	22
23	24	25	26	27	28	29
30	31					